
předkladatel název projektu
Kvalita projektu (0-

30) Min 20
Přínos projektu (0-

30)  
Rozpočet 

(0-35) Min 20
Bonus (0-5) až 

později 
Celkem (min 

61)
náklady Návrh požadavek

7 Friday Week s.r.o.
Kulturní program Bar 22 pro 

rok 2021
25,1 26 26 4 81,1 328 400 74 600 92 000

Přátelé akordeonu z.s. Kutnohorský týden akordeonu 27 25,8 23,6 3 79,4 179 290 77 000 96 970

Lukáš Kladívko Město=Galerie 2021 25,6 25,1 23,5 3,6 77,8 378 000 77 800 100 000

Tělovýchovná jednota Sokol Kaňk z. 
s.

Kaňkovský masopust 2021 25,8 25 21,6 2,6 75 29 000 10 500 14 000

Zenárna, z.s. Zažít město jinak 2021 24,6 24,2 22,6 3,6 75 44 000 21 400 28 500

Hana Bendová PARK U TŘÍ PÁVŮ 2021 23 25,5 21,3 4 73,8 100 000 59 000 80 000

Divadlo X10 z. s.
X10 Kutná Hora a Divadelní 

festival Kutná Hora 2021
25,5 23,5 21,5 3,1 73,6 2 023 000 73 600 100 000

Cesta životem bez bariér, z.s. XV. Benefiční ples 21,8 25,2 21,4 4 72,4 76 400 32 600 45 000

SPOLEK PRO OBNOVU VINAŘSTVÍ NA 
KUTNOHORSKU

Gastrofestival v Kutné Hoře 21 24,2 22,3 3,6 71,1 135 000 24 900 35 000

Nadační fond dr. Dagmar Lieblové
Připomínka židovské kultury v 

Kutné Hoře
23 22,3 22,3 2,6 70,2 118 000 37 200 53 000

Sdružení Kocábka, spolek Kutnohorská Kocábka 20,8 23,6 22,6 2,8 69,8 180 000 34 900 50 000

Pavel Bečán Hora plná hudby 2021 20 24,1 22,6 2,6 69,3 364 000 65 800 95 000

Kultura do města, z.s.
Kutnohorské hudební léto 

2021
20 24,2 20 1,6 65,8 229 000 51 300 78 000

Klub rodáků a přátel Kutné Hory-
Kutná Hora v Praze, z.s

Ortenova Kutná Hora 2021 20,6 22,8 20 1,6 65 284 000 65 000 100 000

PRAHA, KLASIKA.. o.p.s.
Koncerty MHF Praha, klasika.. 

v Kutné Hoře v roce 2021
19,8 21,2 19,3 0 0 276 520 0 149 320

Kutnohorsko.cz, o.p.s. KUTNOHORSKÉ LÉTO 2021 0 0 0 0 0 120 000 0 80 000

Edita Dvorská Cukrářské slavnosti jaro 2021 0 0 0 0 0 25 000 0 17 000

Učitelský smíšený pěvecký sbor Tyl, 
z.s.

Spolupráce se zahraničními 
pěveckými sbory

0 0 0 0 0 60 305 0 42 805

Klub přátel vína v Kutné Hoře, z. s. Svatomartinské hody 0 0 0 0 0 81 800 0 55 000

Vinné sklepy Kutná Hora, s.r.o. Vinobraní a dožínky na Kačině 0 0 0 0 0 1 094 201 0 114 000

6 125 916 705 600 1 425 595

Tabulka údajů z hodnotícího formuláře žádostí o dotace 2021 



předkladatel název projektu

7 Friday Week s.r.o.
Kulturní program Bar 

22 pro rok 2021

Přátelé akordeonu 
z.s.

Kutnohorský týden 
akordeonu

Lukáš Kladívko Město=Galerie 2021

Tělovýchovná jednota 
Sokol Kaňk z. s.

Kaňkovský masopust 
2021

Zenárna, z.s. Zažít město jinak 2021

Hana Bendová PARK U TŘÍ PÁVŮ 2021

Divadlo X10 z. s.
X10 Kutná Hora a 
Divadelní festival 
Kutná Hora 2021

Cesta životem bez 
bariér, z.s.

XV. Benefiční ples

SPOLEK PRO 
OBNOVU VINAŘSTVÍ 
NA KUTNOHORSKU

Gastrofestival v Kutné 
Hoře

Nadační fond dr. 
Dagmar Lieblové

Připomínka židovské 
kultury v Kutné Hoře

Sdružení Kocábka, 
spolek

Kutnohorská Kocábka

 Zajímavá akce, která v letošním roce dokázala příjemně oživit tuto část města. Jedná se o zapojíní do celorepublkové akce. chybí detailní harmonogram a kolik akcí bude. 
Poměrně netransparentní požadavek na 15 000,- na honoráře pro "námi vybrané subjekty" Poplatek za prodejní plochu od prodejců není vlastním zdrojem žadatele.  

Komentář

Žadatel v loňském roce prokázal kvalitní práci pro zkvalitnění kulturní náplně v centru města. Samotná žádost, její kvalita zaznamenenala významný posun. Možná by bylo 
dobré zapracovat více na propagaci. Výrazné zlepšení v sestavení rozpočtu oproti loňské žádosti, i tak však téměř polovina žádosti směřuje na nespecifikované honoráře, 
také překvapí výraznější snížení nákladů na propagaci. V Žádosti chybí harmonogram a případné jmenování alespoň některých akcí.Není nastaveno specifikování 
vztupného

Loňský ročník velmi zdařilý. Ozvláštnění kulturní nabídky Kutné Hory. V rámci všech projektů přínosné, že žadatel má jíž místa realizace zajištěny. Dobrá je zmíněná 
spolupráce se ZUŠ, komunikování již při loňském hodnocení.Bohužel při obhajobě projektu podány nepřesné informace ohledně spolupráce se ZUŠ Kutná Hora, zejména 
pokud šlo o vzájemnou spolupráci, respektive informace poskytnuté žadatelem se významně rozcházejí s informacemi poskytnutými vedením ZUŠ. Oproti loňskému roku 
překvapí nárůst nákladů na honoráře, toto osvětleno při obhajobě projektu, v rámci rozpočtu špatná možnost rozklíčení některých položek.  Žadatel plánuje udělat 
masovou reklamu i na zahraničních www, po realizaci projektu vhodná kontrola, zda reklamu udělají v takovém rozsahu.

Kvalitní a již osvědčený projekt, oproti ostatním něco zcela jiného, kvalitní rozšíření kulturní nabídky města, pouze snad napadají otázky, kdy se to zastaví, dokud budou 
plochy:)Bohužel nenaplněn loňský komentář hodnocení ohledně dokončení předloňského prostoru pod tribunou Sparty. Spíše než do honorářů by byl nejspíše pozitivnější 
přínos od města do propagace, což už bylo komunikováno v loňském hodnocení. Stejně tak, pokud jde o požadavek u barev. Jeden ze spoluorganizátorů také při své účasti 
na jednání kulturní komise zmiňoval možnost 3D malby, bohužel o této se doposud pouze mluví/a z finančních a aktuálně také hygienických omezení k ní nedojde/. Jako 
zajímavý počin se jeví komunikovaná naučná stezka. Kalkulovaným příjmem brigádnické práce?   Ostatní služby nerozpsany, nevi se podíl stravovani - zahrnuto dohromady 
s dopravou a ubytovanim /Žadatel považuja za významný přínost pro město, že akce, při svém aktuálně posledním rořníku, nebude probíhat pouze v Kutné Hoře, ale 
minimálně ve dvou dalších městech./

Tradiční akce, která by si podporu zasluhovala. Překvapí nespecifikované honoráře. Lidová akce, v rozpočtu uveden požadavek na stravné, což nelze. Dále projekt vzbuzuje 
otázky ohledně vstupného, to se bude platit z čeho a kolik bude stát vstupenka, případně zda se bude jednat o symbolické nebo povinné. Žádost doporučena, pokud dojde 
k realizace do března.

Komentáře hodnotitelů k žádostem a hodnocení

Projekt, který kvalitně uživuje tento prostor centra města. Popis projektu, a celková žádost, téměř totožná, doslovně s loňskou žádostí. Jednoznačně přínosný projek pro 
oživení náměstí téměř 50 akcemi, které vykrývají týdenní čas mimo víkendy, žádosti však chybí harmonogram. Zapojení místních subjektů. Problemetické se zdá 
financovaní některých položek, které je totožné s žádostí na provoz, která byla městem podpořena pro KUTNOHORSKO. /žadatel se v příštích letech případného střetu 
vyvaruje/ Po sjednocení katogorie velkých a středních grantů mělo dojít k zamezení, aby si jeden žadatel žádal na dva projekty, systém sám to nikterak zohlednit nemůže, 
však u některých žadatelů je patně možné, že jde o jednoho a téhož žadatele však pod jinou "hlavičkou." Což jistě není systévově zakázané, však vůči ostatním žadatelům 
...  kříží se s Kutnohorsem , drobné opravy a udržba 

program vypadá velmi kvalitně, která již má své diváky, žel rozpočet se jeví jako nadhodnocený, například 70 000,- na nerozklíčitelné honoráře, jeví se, že se jedná o žádost 
na uhrazení osobních nákladů. Oživení zajímavého místa. Možná lepší propagace v rámci celého města. V loňském roce minimální informovanost o probíhajících a 
proběhlých akcích, tím spíše s ohledem na náklady na propagaci.  Při obhjobě nebyl žadatel specifikovat cílovou skupinu projektu, tento je tedy zaměřen na veškerou 
populaci. Projekt je žadatel koncipován především pro kutnohorskou veřejnost. Nedostatků v propagaci si není vědom.

Vzhledem k žadateli, tradičnosti a velkému mediálnímu ohlasu akce zamrzí většinové kopírování žádosti z loňského roku. Náklady se oproti loňskému roku snížily, 
požadavek na poskytobvatele naopopak. Žádost má pokrýt většinu honorářů, dále tombola a ostatní služby v žádosti nerozvedeno/s tombolou je počítáno/. Vzhledem k 
záměru akce chybí počet  hendik epovaných se účastní. Hodnotící skupina se jednoznačně vyslovyla mimořádně pro podporu tohoto plesu, přičemž by tento měl zůstat 
jediným grantem podporovaným plesem na základě žádosti i v budoucnu.  /žadatel souhlasil, že komunikovaných nedostatků se do příští žádosti vyvaruje./ 

Stejně jako u jiné žádosti stejného jednatele se žádné připomínky z loňského hodnocení vnové žádosti neodrazily. Opět jediná změna oproti loňské žádosti je pouze v roce. 
Žadatel se tak tímto přístupem vystavuje ohrožení grantové podpory v příštích letech.  Tedy také opakované hodnocení. Jistě by se na tuto tradiční akci mohlo najít také 
vícezdrojové financování. Nevyjasněná otázka vlastních zdrojů pořadatele. Vysoká návštěvnost, zvyšující se náročnost na prodejce. Uváděna snaha zvýhodnit místní 
podnikatele slevou, či odpuštěním nájmu a preferování místní a bio produkce, která musí být doložitelná.  Po sjednocení katogorie velkých a středních grantů mělo dojít k 
zamezení, aby si jeden žadatel žádal na dva projekty, systém sám to nikterak zohlednit nemůže, však u některých žadatelů je patně možné, že jde o jednoho a téhož 
žadatele však pod jinou "hlavičkou." Což jistě není systévově zakázané, však vůči ostatním žadatelům ... Projekt komplet okopírován z roku 2020. Ostatní služby 
nespecifikovany, chybi harmonogram

Vzhledem k přínosnosti záměru zamrzí většinnové okopírování z loňského roku. Nutnost připomínání si období holocaustu. Také v loňském roce žádost vyhodnocena jako 
velmi kvalitní, s přímomínkou, že by, vzhledem ke konstatování, že v Kutné Hoře není žádný vhodný prostor pro připomínání tohoto období, bylo nejlepší, aby žadatel začal 
spolupracovat s poskytovatelem dotace o nalezení takovéhoto prostoru. Bohužel v tomto ohledu je v nové žádosti okopírováno, vedle jiného, také toto konstatování, bez 
komunkované jakékoliv snahy o řešení. Při obhajobě sděleno, že se žadatel primárně zaměřuje na rozvoj takového místa v Čáslavi. Tedy tato opakovaná stížnost v žádosti 
není patrně na místě. Překvapí, že více než polovina z požadované částky by měla pokrývat honoráře a osobní náklady, dále pak nejsou rozepsány ostatní služby. Z 
uvedeného rozpočtu také nelze vyčíst další zdroje.

Tradiční akce přínosná pro kulturní vyžití ve městě mající své příznivce. Bohužel kvalitu projektu sráží jeho minimální progres, alespoň jak to vyplívá z téměř se neměnícího 
textu celé žádosti v porovnání s minulými lety. Oproti loňskému roku vícezdrojové financování, bohužel v rozpočtu nekonkretizováno. Žadatel by mohl svůj argument o 
přínosnosti podpořit konkrétními čísly o návštěvnosti akce/bude v příští žádosti napraveno/. Chybí konkrétní harmonogram akce.



Pavel Bečán Hora plná hudby 2021

Kultura do města, z.s.
Kutnohorské hudební 

léto 2021

Klub rodáků a přátel 
Kutné Hory-Kutná 
Hora v Praze, z.s

Ortenova Kutná Hora 
2021

PRAHA, KLASIKA.. 
o.p.s.

Koncerty MHF Praha, 
klasika.. v Kutné Hoře v 

roce 2021

Kutnohorsko.cz, o.p.s.
KUTNOHORSKÉ LÉTO 

2021

Edita Dvorská
Cukrářské slavnosti 

jaro 2021

Učitelský smíšený 
pěvecký sbor Tyl, z.s.

Spolupráce se 
zahraničními 

pěveckými sbory

Klub přátel vína v 
Kutné Hoře, z. s.

Svatomartinské hody

Vinné sklepy Kutná 
Hora, s.r.o.

Vinobraní a dožínky na 
Kačině

Popisovaný projekt vychází z činnosti samotného žadatel na níž dostal příspěvek na činnost.  Grant na kulturu nemá primárně sloužit k úhradě zájezdu pozvaného souboru. 
O stravné 14 775 nelze žádat. Jistě dobrá akce pro propagaci města. Vzhledem k porovnání s ostatními akcemi stejného časového rozsahu poměrně významná výše 
požadavku, Ostatní sluzby nerozepsany. Žádost velmi koliduje s příspěvkem na činnost. Doporučení, ať žadatel podá žádost na malý grant.

Tato akce v loňském roce neprošla hodnocením, zejména kvůli několika připomínkám. Dalo by se očekávat, že bude-li přáním pořadatele této akce, která se v letošním 
roce nekonala,žádat finanční grant opět, že v žádosti zmíněné připomínky alespoň minimálně zohlední. Bohužel k jediné změně k níž došlo, a to i všetně připomínkovaného 
rozpočtu, je změna roku u žádosti. Tedy stejně jako žadatel, i hodnotitel může více méně své hodnocení okopírovat, tedy:  vzhledem k tomu, o jak kvalitní akci jde, jak je 
také v žádosti vyzdvihováno, překvapuje, že není zajištěno vícezdrojové financování, naopak samotná dotace města představuje krytí více jak poloviny této kvalitní akce.  
Vice jak polovinu z požadované částky od města je určena na osobní náklady a tuto položku kryje ze 100%, napak na propagaci této kvalitní akce není požadováno nic, 
korektnější by jistě bylo směrem k poskytovateli dotace tento poměr upravit. Po sjednocení katogorie velkých a středních grantů mělo dojít k zamezení, aby si jeden 
žadatel žádal na dva projekty, systém sám to nikterak zohlednit nemůže, však u některých žadatelů je patně možné, že jde o jednoho a téhož žadatele však pod jinou 
"hlavičkou." Což jistě není systévově zakázané, však vůči ostatním žadatelům ... Komerční akce

Vzhledem k velikostě akce, celý projekt popsán velmi nekonkrétně. Raději příspěvek na propagaci, než do honorářů. Samotná žádost převyšuje stanovenou maximálný vyši 
žádosti o níž lze žádat. V loňském hodnocení byl dotaz na to, že není uvedena žádná informace ohledně poplatků stánkařů, bohužel dodes nevysvětleno. Akce mimo KH.  
Po sjednocení katogorie velkých a středních grantů mělo dojít k zamezení, aby si jeden žadatel žádal na dva projekty, systém sám to nikterak zohlednit nemůže, však u 
některých žadatelů je patně možné, že jde o jednoho a téhož žadatele však pod jinou "hlavičkou." Což jistě není systévově zakázané, však vůči ostatním žadatelům ... 
Komerční akce

Konkretizovat akce alespoň jejich nástřel z  pohedu časového i tématického a počtu akcí, neboť chybí jakýkoliv harmonogram akcí. Kvalitní a osvědčený projekt, stabilní 
základna lidí, kvalitní nabídka programu. Vyplnění volného času v týdnu, vstupné jde na honoráře účinkujích. Vzhledem ke všem pozitivům projektu je politování hodné, že 
si žadatel nedal více práce se samotnou žádostí, v porovnání s loňským rokem, kdy jde o většinově okopírovanou žádost z loňského roku, žadatel se tak tímto přístupem 
vystavuje ohrožení grantové podpory v příštích letech. Nestovnalosti jsou také u bodu 4.  Ozvučovací a osvětl.technika, ostatní služby? Rozpočet ještě navýšen oproti 
loňsku. /žadatel souhlasil, že komunikovaných nedostatků se do příští žádosti vyvaruje./ 

Kvalitní a osvědčený projekt. cca od 40 do 120 lidí, všechny věkové kategorie, nájemné formou sponzorského daru, chybí alespoň nástřel harmonogramu akcí z pohedu 
časového i tématického a počtu akcí. /žadatel nesouhlasí s nastavím systému / náhodní turisté, domovská scéna v Dačického. Velmi zamrzí zjištění, že si žadatel nedá práci 
s vyplněním žádosti, neboť se jedná o přesnou kopii žádosti loňské, včetně údaje, že jde o 19.rok konání projektu. Žadatel se tak tímto přístupem vystavuje ohrožení 
grantové podpory v příštích letech./žadatel si je tohoto vědom/ Jistě by si projekt zasloužil možné vícezdrojové financování. Vlastním zdrojem kalkulovaná vlastní práce?   
Projekt komplet okopírován z roku 2020. Rozpočet ještě navýšen oproti loňsku. Zdá se, že se dubluje s činností na provoz/žadatel si je tohoto střetu vědom, na základě 
sdělených informací se žadatel nehodlá doporučení hodnocení na základě systému přizpůsobovat/.

Tradiční akce zasluhující podporu, možná by si zasluhovala sama  větší sebepropagaci. Přínosné, cca 90 pozvaných básníků, vydávání sborníků a úspěchy oceněných 
básníků. Překvapuje veliký příspěvěk na honoráře /tento vysvětlen nákladnějším doprovodným programem pro tento ročník-koncert v GASK/, a požadavek na částečné 
uhrazení osobních nákladů. Očekával by se již významný progres této akce a jakási koncepční inovace. Požadavek na inovaci padl již několikrát, včetně loňského hodnocení, 
v aktuální žádosti není nikterak odražen a žadatel se tak vystavuje touto stagnací ohrožení grantové podpory v příštích letech. O stagnaci akce hovořila i skutečnost, že k 
výročí 100 let Ortena dostal žadatel mimožádně 100 tis. přímo, program se však nelišil od toho, co je každý rok./Žadatel seznámen s komentáři, ohledně žádné přidané 
hodnoty ohledně 100let Ortena souhlasí, bude snaha o rozvoj akce/

Projekt jistě kvalitní, překvapí však více než polovina žádosti na pokrytí honorářů. Dobré, že je projekt situován do jiných termínů, než je úvod sezóny. Z projektu nelze 
poznat, kde bude v rámci Města realizován, není uveden jeho dopad na místní v minulých letech, tedy celkový přínos lze na základě žádosti těžko určit. Oproti loňskému 
roku, kdy byl v rozpočtu neuvedený dar FM, v letošním roce je akce bez daru? Bez informací místa konání, nelze rozklíčit informaci o příjmu za vztupného, přičemž z 
podobným problémem se honocení projektu potýkalo již v loňském roce. Tehdy kalkulovaný a značně podhodnocený příjem z jednoho koncertu vycházel na polovinu 
příjmu v této žádosti kalkulovaných tří koncertů. Pokud jde o žánr, vyplnění srpnového času.  Celkový nesoulad ve výpočtu vstupenek a odhad míst. Chybí uvedení, kde se 
budou koncerty konat. Ostatní sluzby nerozepsány. Honoráře se zdají vysoké.

Vzhledem k loňskému vyřazení žádosti, vzhledem k tomu, že žádost, resp záměr nesplňuje podmínky podání žádosti v rámci programu, překvapuje, že žadatel podal 
stejnou žádost, i přes loňské hodnocení, a přímé upozornění hodnotícími opět v tomto programu. V letošním roce je v žádosti překvapující také kolize s jinou žádostí, neboť 
žádající nebyl dle loňských informací realizátorem akce v rámci grantu na Park U tří pávů, přesto je tato akce jako realizace žadetele v žádosti uvedena. Sám žadatel není 
realizátorem kulturní akce, tedy žádost nelze hodnoti a podpořit v rámci kulturních grantů. 

Dle předložené žádosti se nejedná o kulturní akci, ale o komerční akci a akci cestovního ruchu. Přínosný projekt pro oživení města a podporu místních. Drobná nesrovnalost 
v žádosti ohledně počtu kolikrát již zde akce proběhla a výčtem akcí. Vzhledem k několikátému pořádání, by se již pravděpodobně dal alespoň přiblíži v žádosti doprovodný 
program, na nějž je požadována více než polovina žádosti.
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